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Interpellation till Michaela Fletcher, KS ordförande

Österåkers gymnasium står utan matsal- vart skall eleverna
äta sin lunch när de är tillbaka efter sommarlovet ?

Österåkers gymnasium har använt gamla Hackstaskolans matsal som gymnasiets lunchmatsal.
Denna byggnad såldes tillsammans med idrottshall och skolbyggnader samt mark I Hacksta för en
etablering av Internationella Engelska skolan. (IES) .

Nu ser etableringen av IES ut att påbörjas och med det försvinner den matsal som Österåkers
gymnasium använt som sin Iunchmatsal. Österåkers gymnasium är det enda gymnasium som
kommunen drlver och det är en riktig pärla. Ett gymnasium som har goda resultat och ärAmycket
omtyckt. De't är angeläget att vi säkerställer att Österåkers gymnasium kan fortsätta sin gynnsamma
utveckling och då måste en matsallösning till.

Eleverna har rätt att få veta var de skall inte sin lunch. Rektor, Iärarkâr, övrig skolpersonal har rätt att
få rimliga pIaneringsförutsättningar.

Frågar därför:
.

Vart skall Österåkers gymnasiums elever åt sin lunch, när de är tillbaka efter sommarlovet ?

Vilka planeringsförutsättningar har getts rektor, lärare och skolpersonal ?

När och hur tänker du ge eleverna och rektor, lärare, övrig skolpersonal besked ?
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